

2006, 77 Min., 35 mm, Schwarzweiß *black & white*, englische Untertitel *English subtitles*

Regie Director Amir Chamdin

Drehbuch Screenplay Amir Chamdin, Martina Stöhr, Erik Eger

Kamera Camera Crille Forsberg

Schnitt Editing Gregers F. Dohn

Musik Music Nathan Larson

Rollen Cast Amir Chamdin (Juan), Nina Persson (Juli), Janne Carlsson (David), Meliz Karlge (Nadja), Julia Alenius (Dagny), Sunil Munshi (Jean-Claude), Hassan Brijany (Giuseppe), Alexander Karim (Mohammed), Tito Pencheff (Tito), Georgi Staykov (Joro), Kalle Josephson (Lennart)

Produktion Production Martina Stöhr, Chamdin, Stöhr & She AB

Adresse Address P.O. Box 309, 70146 Örebro, Sweden, Tel: +46 19 32 17 74, e-mail martina@raf.se

Weltvertrieb World Sales Sonet Film AB, P.O. Box 27150, 102 52 Stockholm, Sweden, Tel: +46 86 65 14 00, e-mail ann-mari@sonetfilm.se

Website www.omgudvill.se

Regisseur **Amir Chamdin**, geboren 1974, ist einer der profiliertesten Musikvideo-Regisseure Schwedens. Er inszenierte Clips für The Cardigans, Stina Nordenstam und The Hellacopters und wurde dafür bereits mit einem „MTV Award“ ausgezeichnet. Vor seiner Karriere im Filmgeschäft war Chamdin bereits als Sänger der HipHop-Band Infinite Mass bekannt. Nach einer Reihe von Kurzfilmen und Rollen als Schauspieler im schwedischen Fernsehen ist „So Gott will“ Amir Chamdins Spielfilmdebüt. Derzeit arbeitet er an seinem nächsten Projekt, der Verfilmung des schwedischen Bestsellers „Den amerikanska flickan“ von Monika Fagerholm.

Director Amir Chamdin, born in 1974, is one of Sweden's foremost music video directors. He has made clips for The Cardigans, Stina Nordenstam and The Hellacopters, for which he has already won an MTV award. Before embarking on a career in film, Chamdin was a singer with the HipHop band Infinite Mass. Following a number of short films and some acting roles on Swedish television "God Willing" is Amir Chamdin's feature film debut. He is currently working on his next project, a film adaptation of Monika Fagerholm's Swedish best-seller "The American Girl".

Filme *Films*

2006: God Willing (Om Gud vill, NFL 2006)

Do 2. Nov.

23.15 h

Kino 5

Fr 3. Nov.

14.00 h

Kino 3

Sa 4. Nov.

23.15 h

Kino 5

So 5. Nov.

16.45 h

Kino 2



Om gud vill

So Gott will

God Willing

Rekordsommer im Stockholm des Jahres 1975: Juan ist aus einem arabischen Land nach Schweden ausgewandert und arbeitet tagsüber in einem Gemüse-Großlager, nachts putzt er in einem Hamburger-Restaurant. Anschluss an die schwedische Gemeinschaft hat er noch nicht gefunden, Juan fühlt sich einsam. Bis er eines Morgens an der Bushaltestelle Juli trifft, eine wunderschöne finnische Tango-Sängerin. Die beiden verbringen ein paar verträumte Tage in der Hitze der Großstadt – und verlieben sich. Doch Juan erwartet Besuch von seiner Frau – Amir Chamdin hat in dieser poetischen Love-Story nicht nur die Hauptrolle übernommen, er führte auch Regie und schrieb das Drehbuch. Dabei ist ihm mit seinem Film über die Schönheit und Zerbrechlichkeit erster Liebesgefühle ein unvergessliches Kinoerlebnis gelungen. Auf dem Filmfestival von Göteborg wurde „So Gott will“ bereits für seine Kameraarbeit ausgezeichnet. Zu recht, denn die hypnotischen, mit alten Panavision-Linsen aufgenommenen Schwarzweiß-Bilder ziehen unweigerlich in Bann. Die Rolle der Juli spielt Nina Persson, die Sängerin der Band The Cardigans.

Stockholm in the sweltering summer of 1975. Juan, who has emigrated to Sweden from an Arab country, works in a vegetable wholesale market during the day and as a cleaner in a fast food restaurant at night. He still hasn't managed to fit in properly in Sweden. Waiting at the bus stop one lonely morning, he meets the beautiful Finnish tango dancer Juli. Together, they spend a few dreamy days in the heat of the city – and fall in love. But Juan is about to get a visitor – his wife. In this poetic love story, Amir Chamdin plays the main role as well as directing and writing the script. He has created a film about the beauty and fragility of first true love that makes for compelling viewing. "God Willing" won an award for its camerawork at the Göteborg film festival. And quite rightly so, for the hypnotic black-and-white imagery shot with old panavision lenses is utterly beguiling. Juli is played by Nina Persson, lead vocalist of the band The Cardigans.